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Protokół nr XX/2020 
z przebiegu sesji Rady Gminy Sieciechów 

z dnia 28-04-2020 

Ad. 1 Otwarcie sesji (godzina 09:07) 

Miejsce posiedzenia – Sala konferencyjna. 

Ustawowy skład rady gminy– 15 radnych. 

W sesji uczestniczyło – 15 radnych. 

Protokołowano – zgodnie z porządkiem obrad. 

Obradom sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Sieciechów Pan Stanisław 
Potyra, który przywitał radnych i wójta wraz z pracownikami Urzędu Gminy. Na podstawie 
listy obecności stwierdził kworum 

Sprawdzenie obecności 

Nazwisko i imię Statut 
Agnieszka Kuś TAK 
Anna Kowalczyk TAK 
Barbara Czerska TAK 
Daniel Drachal TAK 
Henryk Aleksander Abramczyk TAK 
Jadwiga Piórkowska TAK 
Justyna Pachnia TAK 
Marek Chołuj TAK 
Mirosław Pułka TAK 
Mirosław Sylwester Szewc TAK 
Monika Agnieszka Krawczyk TAK 
Paweł Witosław TAK 
Piotr Jan Bieniarz TAK 
Ryszard Bogusław Kupis TAK 
Stanisław Potyra TAK 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad 

Porządek obrad odczytał Przewodniczący Stanisław Potyra: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy Sieciechów  w okresie między sesjami. 
5. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 
6. Odpowiedź Wójta na zapytania i wnioski radnych. 
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7. Realizacja zadań Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2019 
roku. 

8. Sprawozdanie z wykonania Funduszu Sołeckiego w 2019 roku. 
9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Dokonania zmiany załącznika nr 2 do Uchwały nr XVII/93/19   Rady Gminy w 
Sieciechowie z dnia 19 grudnia 2019r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania 
Narkomanii na terenie Gminy Sieciechów na 2020 r. 

2) Określenia innego sposobu udokumentowania wykonania obowiązku w zakresie 
pozbywania się zebranych na terenie nieruchomości nieczystości ciekłych 

3) Zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2020-2024. 
4) Zmian w Budżecie Gminy Sieciechów na rok 2020. 

10. Sprawy różne. 
11. Zamknięcie obrad. 

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono, więc Pan Przewodniczący zarządził jego przyjęcie. 
W glosowaniu udział wzięło 15 radnych, za przyjęciem wniosku głosowało 15 radnych, 
głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

Za: 15 100% 
Przeciw: 0 0% 
Wstrzymuje się: 0 0% 
Brak głosu: 0  
 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

Radni mieli możliwość zapoznania się z protokołem. Uwag do protokołu nie zgłoszono, więc 
Pan Przewodniczący zarządził jego przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za 
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przyjęciem protokołu głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. 
Protokół z sesji nr XIX został przyjęty jednogłośnie. 

 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 15 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  

Ad. 4 Sprawozdanie Wójta Gminy Sieciechów  w okresie między sesjami. 

Głos zabrał Pan Wójt Arkadiusz Guba, który w punktach omówił sprawozdanie ze swojej 
działalności za okres od 28.02.2020 r. do 28.04.2020 r. 

1. Udział w spotkaniu w Starostowie Powiatowym w sprawie przeciwdziałaniu 
koronawirusa COVID – 19; 

2. Zorganizowanie akcji szycia maseczek dla mieszkańców Gminy Sieciechów w celu 
ochrony zdrowia przed koronawirusem i dostarczenie ich przez sołtysów i radnych; 

3. Współpraca z Powiatową Stacją Sanitarno-Epidemiologiczną, Komendą Policji w 
Gniewoszowie w sprawie zabezpieczenia osób objętych kwarantanną; 

4. Złożenie wniosku na dofinansowanie zakupu laptopów dla szkół z terenu Gminy 
Sieciechów z programu „Zdalna Szkoła”  na kwotę 45 000,00 zł; 

5. Podpisanie umowy o wsparcie realizacji zadania „Posiłek w szkole  
i w domu”  

6. Złożenie wniosku na dofinansowanie i wyposażenie stołówek szkolnych. 
7. Złożenie wniosku do Urzędu Marszałkowskiego Województwa Mazowieckiego w 

ramach programu „MAZOWIECKIE STRAŻNICE OSP – 2020” dla OSP Wola 
Klasztorna  na kwotę 20 000,00 zł.; 

8. Podpisanie umowy na dotację przedsięwzięcia pn. „Usuwanie odpadów z folii 
rolniczych, siatki i sznurka do owijania balotów, opakowań po nawozach i typu „Big 
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Bag” z Narodowym Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 
Warszawie na kwotę 17 850,00 zł. 

9. Udział w naradzie sołeckiej w sprawie pobierania opłat za podatek  
oraz odpady komunalne w czasie epidemii koronawirusa; 

 

Ad. 5 Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

Głos zabrał Pan Henryk Abramczyk, który zapytał, kiedy zostanie otwarty Ośrodek Zdrowia 
w Sieciechowie, oraz kiedy będzie zbierany popiół. Ponadto złożył dwa wnioski do Budżetu 
na 2020 rok. Pierwszy wniosek dotyczy przeznaczenia kwoty 60 000 zł na dokończenie 
budowy drogi od ul Brzozowej w miejscowości Sieciechów, oraz drugi wniosek na 
zaplanowanie w budżecie Gminy Sieciechów na 2020 rok inwestycji polegającej na dalszej  
budowie kanalizacji w Sieciechowie na ul. Kozienickiej, którą Pan radny proponuje 
sfinansować pożyczką w ramach Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej. 

Głos zabrał pan Wójt, który udzielił odpowiedzi na wniosek odnośnie zbierania popiołu i 
poinformował, że w najbliższych dniach zostanie przeprowadzona zbiórka popiołu  o czym 
mieszkańcy zostaną poinformowani., natomiast jeżeli chodzi o Ośrodek Zdrowia w 
Sieciechowie, po licznych interwencjach radnych, sołtysów oraz mieszkańców, Pan Wójt 
proponuje spotkać się z Panią Prezes, ponieważ we wcześniejszej rozmowie z Panią Prezes 
obecnie są tele-porady i Ośrodek Zdrowia Funkcjonuje. Pan Wójt uważa, że lepszym 
rozwiązaniem byłoby oddać ośrodek zdrowia w Sieciechowie w ręce innej spółki i wtedy 
byłaby rywalizacja i dbanie o pacjenta, a w obecnej sytuacji jest monopol i są w związku z 
tym problemy. 

Głos zabrał Pan Przewodniczący, który stwierdził, że Pan Wójt stara się zająć tym trudnym 
tematem, tym bardziej, że faktycznie jest bardzo duży odzew ze strony społeczeństwa w 
związku z tym problemem. 

Głos zabrał pan Mirosław szewc, który zgłosił wniosek do Budżetu na 2020 rok o 
zaplanowanie kwoty 15 000 zł na ułożenie chodnika na terenie rekreacyjnym w Mozolicach 
Dużych. Oraz zwrócił się z zapytaniem do Pana Wójta, czy Generalna Dyrekcja Dróg 
Krajowych i Autostrad udzieliła odpowiedzi na wnioski do projektu przebudowy DK 48 w 
naszej gminie. Głos zabrał Pan Wójt, który poinformował, że gmina była pośrednikiem 
pomiędzy  mieszkańcami gmina GDDKiA, gdzie przesłano łącznie około 80 wniosków do 
projektu przebudowy drogi, niestety na chwilę obecną nie ma żadnej odpowiedzi. 

Głos zabrał Pan Henryk Abramczyk, który poinformował, że do Starostwa powiatowego w 
Kozienicach złożył wniosek poparty podpisami 184 mieszkańców w sprawie uregulowania 
stanu prawnego drogi powiatowej 1745W i niestety do tej pory nie ma żadnej odpowiedzi. 
Głos zabrał Pan Daniel Drachal, który zgłosił wniosek o wystosowanie pisma do Zarządu 
Dróg o ustawienie znaku ustąp pierwszeństwa przejazdu przy wyjeździe z drogi gminnej na 
drogę powiatową. 

Głos zabrał Pan Piotr Bieniarz, który zgłosił wniosek o poprawienie nawierzchni drogowej na 
ul. Parkowej w Zajezierzu. 
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Ad. 6 Odpowiedź Wójta na zapytania i wnioski radnych. 

Głos zabrał Pan Wójt Arkadiusz Guba, który omówił zgłoszone wnioski: 

- Odnośnie wniosku Pana Marka Chołuja, który prosił o wystosowanie pisma do Nadzoru 
Budowlanego w Kozienicach w sprawie rozbiórki domu przy ul. Piłsudskiego, którego stan 
stwarza zagrożenie. W dniu 2 marca 2020 r. zostało wystosowane pismo do Powiatowego 
Inspektoratu Nadzoru budowlanego w Kozienicach o podjęcie działań w związku ze złym 
stanem technicznym budynku. 

- Odnośnie wniosku Pani Justyny Pachnia, która na prośbę swojego mieszkańca wnioskuje o 
wytyczenie granic drogi gminnej nr 305 w miejscowości Głusiec, Urząd Gminy podjął 
działanie zmierzające do wytyczenia drogi.  

- Odnośnie wniosku Pana Ryszarda Kupisa zgłoszonego ustnie podczas poprzedniej sesji o 
przygotowanie informacji o ilości rolników i nie rolników i kwot podatku jaka wpływa do 
Budżetu Gminy z tego tytułu, Pan Wójt poinformował, że Urząd Gminy Sieciechów nie 
prowadzi ewidencji rozgraniczającej podatników według kryterium jakie wskazał Pan radny, 
natomiast poinformowała, że w roku 2019 z tytułu podatku rolnego wpływy wyniosły 491621 
zł, natomiast podatek od nieruchomości, czyli podatek od działkowców, ale również podatek 
od nieruchomości rolników w sumie jest to kwota 406 553 zł. 

- Odnośnie wniosku Pana Ryszarda Kupisa o wytyczenie granic działki gminnej w 
miejscowości Słowiki-Folwark Pan Wójt poinformował, że nie da się połączyć sprawy 
wytyczenia budynku z odnowieniem granic działki, są to dwie oddzielne sprawy, ponadto jest 
bardzo słaba dokumentacja kartograficzna z tego terenu i mogą być problemy z prawidłowym 
wytyczeniem granic, tym bardziej jeśli jest konflikt sąsiedzki. 

Następnie Pan Wójt poinformował, że trwa budowa chodnika przy drodze powiatowej w Woli 
Klasztornej, dodatkowo gmina otrzymała 20 000 zł. na remont strażnicy OSP w Woli 
Klasztornej, oraz otrzymamy dofinansowanie na budowę drogi w Mozolicach Małych i 
Głuścu. Najprawdopodobniej nie otrzymamy dofinansowania na przebudowę drogi gminnej 
w Zajezierzu, ul. Piłsudskiego, natomiast nieoficjalnie wiadomo, że otrzymamy 
dofinansowanie na zakup samochodu pożarniczego dla OSP Zajezierze w kwocie 600 000 zł. 
Ponadto w OSP Wola Klasztorna samochód gaśniczy uległ awarii i propozycja jest taka, aby 
o zakupie nowego samochodu dla OSP Zajezierze, samochód stary przekazać dla OSP w 
Woli Klasztornej. 

Ad. 7 Realizacja zadań Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych w 2019 roku. 

Głos zabrał Pan Przewodniczący Stanisław Potyra, który poinformował, że Rada Gminy 
otrzymała na piśmie sprawozdanie z pracy Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów  
Alkoholowych za 2019 rok, które zostało dokładnie omówione podczas prac w komisjach, 
żadna z komisji nie wniosła uwag do sprawozdania. 
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Ad. 8 Sprawozdanie z wykonania Funduszu Sołeckiego w 2019 roku. 

Głos zabrał Pan Przewodniczący Stanisław Potyra, który poinformował, że Rada Gminy 
otrzymała na piśmie sprawozdanie z wykonania Funduszu Sołeckiego za 2019 rok. Głos 
zabrała Pani Skarbnik Halina Wrona, która poinformowała, że w 99% wykonano plan 
wydatków z Funduszu Sołeckiego za 2019 rok. Zaapelowała, aby wydatki w ramach 
Funduszu Sołeckiego realizować wcześniej i nie zostawiać na ostatnią chwilę. Jesteśmy jedną 
z niewielu gmin, które jeszcze ten Fundusz Sołecki utrzymują. 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwał 

 

Ad. 9.1. Uchwała nr XX/113/20 w sprawie dokonania zmiany załącznika nr 
2 do Uchwały nr XVII/93/19   Rady Gminy w Sieciechowie z dnia 19 
grudnia 2019r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii 
na terenie Gminy Sieciechów na 2020 r. 

Treść uchwały nr XX/113/20 odczytała Pani Wiceprzewodnicząca Monika Krawczyk. 
Uchwała była omawiana podczas komisji. Uwag do uchwały  nie zgłoszono, więc Pani 
Wiceprzewodnicząca zarządziła jej przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za 
przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów  przeciwnych i wstrzymujących nie było. . 
Uchwała nr XX/113/20 w sprawie dokonania zmiany załącznika nr 2 do Uchwały nr 
XVII/93/19   Rady Gminy w Sieciechowie z dnia 19 grudnia 2019r. w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 
Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Sieciechów na 2020 r została przyjęta 
jednogłośnie. 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
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Ryszard Bogusław Kupis ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 14 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  

Ad. 9.2. Uchwała nr XX/114/20 w sprawie określenia innego sposobu 
udokumentowania wykonania obowiązku w zakresie pozbywania się 
zebranych na terenie nieruchomości nieczystości ciekłych. 

Treść uchwały nr XX/114/20 odczytała Pani Wiceprzewodnicząca Monika Krawczyk. 
Uchwała była omawiana podczas komisji. Głos zabrał Pan Henryk Abramczyk, który 
poinformował, iż podczas omawiania uchwały padł wniosek, aby gmina zakupiła samochód 
asenizacyjny do wywozu nieczystości płynnych,. Jak inne komisje się zapatrują na ten 
wniosek. Głos zabrał Pan wójt, który stwierdził, że należy się poważnie zastanowić nad tym 
rozwiązaniem. Pan Wójt zaproponował, że bardziej racjonalnym rozwiązaniem byłoby 
podjęcie decyzji o dopłacie do oczyszczalni przydomowych. Głos zabrał Pan Ryszard Kupis, 
który poinformował, że Komisja Rewizyjna nie określiła się co do wniosku, jednak na 
początku należałoby sporządzić biznesplan, które przedsięwzięcie będzie bardziej 
ekonomiczne. Głos zabrał Pan Henryk Abramczyk, który uważa, ze nie w każdej 
miejscowości da się tę inwestycję budowy oczyszczalni przydomowych zrealizować. Głos 
ponownie zabrał Pan Ryszard Kupis, który przyznał rację Panu Abramczykowi, ale w 
związku z tym należy budować przydomowe oczyszczalnie,  tam gdzie można, czyli w 
Słowikach, czy Mozolicach Dużych. Więcej  uwag do uchwały  nie zgłoszono, więc Pani 
Wiceprzewodnicząca zarządziła jej przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za 
przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów  przeciwnych i wstrzymujących nie było. 
Uchwała nr XX/114/20 w sprawie określenia innego sposobu udokumentowania wykonania 
obowiązku w zakresie pozbywania się zebranych na terenie nieruchomości nieczystości 
ciekłych została przyjęta jednogłośnie. 

 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
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Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 15 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  

Ad. 9.3. Uchwała nr XX/115/20 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej na lata 2020-2024. 

Treść uchwały nr XX/115/20 odczytała Pani Wiceprzewodnicząca Monika Krawczyk. 
Uchwała była omawiana podczas komisji. Uwag do uchwały  nie zgłoszono, więc Pani 
Wiceprzewodnicząca zarządziła jej przyjęcie. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za 
przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów  przeciwnych i wstrzymujących nie było. 
Uchwała nr XX/115/20 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2020-
2024została przyjęta jednogłośnie. 

 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 15 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  
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Ad. 9.4. Uchwała nr XX/116/20 w sprawie zmian w Budżecie Gminy 
Sieciechów na rok 2020. 

Głos zabrała Pani Skarbnik Halina Wrona, która wyjaśniła jeszcze dodatkowe zmiany w 
uchwale, następnie treść uchwały nr XX/116/20 odczytała Pani Wiceprzewodnicząca Monika 
Krawczyk. Uchwała była omawiana podczas komisji. Głos zabrał Pan Henryk Abramczyk, 
który zwrócił uwagę, że znacznie wzrosły koszty związane z opłatą za energię elektryczną, 
gdzie kilkukrotnie zwracał uwagę na palące się lampy, których czas zapalania i gaszenia nie 
są wyregulowane. Następnym problemem są również wydatki w szkołach, nad czym również 
należy się poważnie zastanowić jak zminimalizować te wydatki. W nawiązaniu do 
wypowiedzi Pana Abramczyka, głos zabrał Pan Piotr Bieniarz, ze nie jest możliwe aby o 
drugiej w nocy paliły się lampy. chyba, że była awaria. Więcej uwag do uchwały  nie 
zgłoszono, więc Pani Wiceprzewodnicząca zarządziła jej przyjęcie. W głosowaniu udział 
wzięło 15 radnych, za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów  przeciwnych i 
wstrzymujących nie było. Uchwała nr XX/116/20 w sprawie zmian w Budżecie Gminy 
Sieciechów na 2020 rok została przyjęta jednogłośnie. 

 

Nazwisko i imię Głosowanie 
Agnieszka Kuś ZA 
Anna Kowalczyk ZA 
Barbara Czerska ZA 
Daniel Drachal ZA 
Henryk Aleksander Abramczyk ZA 
Jadwiga Piórkowska ZA 
Justyna Pachnia ZA 
Marek Chołuj ZA 
Mirosław Pułka ZA 
Mirosław Sylwester Szewc ZA 
Monika Agnieszka Krawczyk ZA 
Paweł Witosław ZA 
Piotr Jan Bieniarz ZA 
Ryszard Bogusław Kupis ZA 
Stanisław Potyra ZA 

Wynik głosowania 

ZA: 15 100% 
PRZECIW: 0 0% 
WSTRZYMUJE SIĘ: 0 0% 
BRAK GŁOSU: 0  

Ad. 10 Sprawy różne 

W tym punkcie głos zabrał Pan Przewodniczący Stanisław Potyra, który poinformował, że w 
związku z trwającą pandemią i brakiem sesji w miesiącu marcu, plan pracy Rady Gminy 
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Sieciechów uległ przesunięciu, ale żaden temat nie zostanie pominięty i Rada będzie 
obradować według zaplanowanej tematyki. 

Ad. 11 Zamknięcie sesji 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad, Pan Przewodniczący zakończył obrady XX sesji 
Rady Gminy. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Mirosława Pachocka 

Przewodniczący Rady Gminy  

          Stanisław Potyra 


